

Title (en)
SKATE WITH ALIGNED WHEELS.

Title (de)
ROLLSCHUH MIT EINSPURRÄDERN.

Title (fr)
PLANCHE A ROULETTES ALIGNEES.

Publication
EP 0516784 A1 19921209 (EN)

Application
EP 92901283 A 19911219

Priority

- IT 4017390 A 19901228
- IT 4017590 A 19901228

Abstract (en)
[origin: WO9211908A1] A skate having two or more aligned wheels (2, 3) and a supporting plate (4) for the sole of an item of footwear. The skate has an articulated frame (5) which is composed of at least two forks (6, 7) which are rotatably associated with the plate and support the two wheels. Resilient tabs (26a, 27a) protrude at the plate and interact, at one end, with the two forks. The skate therefore has steerable aligned wheels.

Abstract (fr)
Planche comprenant deux ou plusieurs roulettes alignées (2, 3) et une plaque de support (4) pour la semelle d'un article chaussant. La planche comprend un cadre articulé (5) qui se compose d'au moins deux fourches (6, 7) qui sont fixées rotatives à la plaque et supportent les deux roulettes. Des pattes élastiques (26a, 27a) dépassent au niveau de la plaque et coopèrent à leur autre extrémité avec les deux fourches. La planche présente ainsi des roulettes alignées que l'on peut diriger.

IPC 1-7
A63C 17/00; A63C 17/06

IPC 8 full level
A63C 17/00 (2006.01); **A63C 17/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63C 17/064 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9211908A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9211908 A1 19920723; AU 641582 B2 19930923; AU 9108191 A 19920817; CA 2077087 A1 19920629; EP 0516784 A1 19921209;
JP H05504706 A 19930722

DOCDB simple family (application)
EP 9102447 W 19911219; AU 9108191 A 19911219; CA 2077087 A 19911219; EP 92901283 A 19911219; JP 50139292 A 19911219